
R O M Â N I A
JUDEȚUL SĂLAJ
CONSILIUL JUDEȚEAN
Nr. 1804 din 26.01.2024

PROCES VERBAL
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj

din data de 26 ianuarie 2024
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,             
Bună ziua, dragi colegi. Vă mulțumesc foarte mult pentru prezența la această 

ședință extraordinară din data de 26.01.2024, ora 9:00. Se mai loghează și se adaugă 
ședinței noastre câțiva colegi pe ultima sută de metri sau în ultimele secunde.

Doamnelor şi domnilor. 
În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.b) și alin.(3) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 12 din 25.01.2024, a fost convocat 
Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară convocată de îndată, fiind stabilită 
desfăşurarea acesteia prin intermediul platformei Zoom.   

 La  şedinţa  de  azi,  sunt  prezenţi  on-line  25  consilieri,  plus  Președintele 
Consiliului Județean, absenţi fiind domnul Iepure Ioan-Viorel, doamna Irimiea Anca-
Manuela, domnul Ardelean Cosmin-Vasile, domnul Olar Nicolae și domnul Demle 
Alin.

*
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei.
Supun la vot ordinea de zi : 
- Cine este împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj.
- Mulţumesc.

*
Cu 26 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI:

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj 
nr.110 din 09 august 2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții, a actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna ( DJ 108G) – 
Marin – Valcău de Jos (DJ 191D), km 0+000 –  11+615”, aprobat pentru finanțare 
prin  Programul  național  de  investiții  „Anghel  Saligny”,  precum  și  a  sumei 
reprezentând  categoriile  de  cheltuieli  finanțate  de  la  bugetul  județului  pentru 
realizarea obiectivului.

2.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-
economici  și  a  devizului  general  faza  DTAC  pentru  obiectivul  de  investiţie 
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„Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna ( DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos 
(DJ 191D), km 0+000 –  11+615”, aprobat pentru finanțare prin Programul național 
de investiții „Anghel Saligny”.

3.Diverse. 
*

                                                          *       *

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Sălaj  nr.110  din  09  august  2022 
privind  aprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenții,  a 
actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul 
de investiții „Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna ( DJ 108G) – Marin – 
Valcău de Jos (DJ 191D), km 0+000 –  11+615”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul  național  de  investiții  „Anghel  Saligny”,  precum  și  a  sumei 
reprezentând  categoriile  de  cheltuieli  finanțate  de  la  bugetul  județului  pentru 
realizarea  obiectivului  o  invit  pe  dna.  consilier  FORȚ  CORINA-EMILIA  să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

*
Dna. FORȚ CORINA-EMILIA
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*
 Domnul IEPURE IOAN-VIOREL  intră  în ședință la ora 9,03        

*
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt.

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj.
- Mulţumesc.

*
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.110 din 09 august 2022 privind 
aprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenții,  a  actualizării 
indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna ( DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos (DJ 
191D), km 0+000 – 11+615”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul județului pentru realizarea obiectivului.

*
Se adoptă Hotărârea Nr.1
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*
                                                     *                    *

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la  Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor  indicatori  tehnico-economici  și  a  devizului  general  faza 
DTAC pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna 
( DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 191D), km 0+000 –  11+615”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny” o invit pe 
dna.  consilier  CRIȘAN  MARIANA-DANA  să  prezinte  raportul  de  avizare  al 
comisiilor de specialitate.    

*
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.   

*
 Domnul DEMLE ALIN  intră  în ședință la ora 9,06        

*
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?
Dl. PANIE SERGIU
Domnule Președinte, am eu o întrebare. Dacă la celălalt proiect am votat anexa 

respectivă în care se regăsește valoarea totală de 64 de milioane, este vorba de același  
drum,  aici,  prin  procedura  de  achiziție  s-a  ajuns  la  69  de  milioane?  Am  pus  o 
întrebare în comisie, mi s-a răspuns, dar eu știam că se poate depăși cu lucrările după 
ce  se  semnează  contractul  de  execuție  cu  15%,  nu  neapărat  prin  procedura  de 
achiziție, dacă ne spuneți ceva în acest sens, vă rog.

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU
O rog pe doamna director și pe domnul secretar general să vă dea explicații de 

rigoare de specialitate, vă mulțumesc.
          Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA

Bună dimineața!  Conform Legii  Achizițiilor  Publice  se  poate  depăși  pentru 
partea  de  lucrări  cu  un procent  până la  15%, iar  pentru  partea  de  servicii  cu  un 
procent  până  la  10%.  Cum spuneați  dumneavoastră,  în  timpul  procedurii  sau  în 
timpul derulării proiectului este altceva, acolo este un procent de până la 50% cu care  
se poate majora valoarea contractului.

Dl. PANIE SERGIU
Doamna director, asta înseamnă că toți prestatorii sau operatorii au depus o 

valoare mai mare decât această valoare?
          Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA

Informația aceasta, nu v-o pot da, pentru că nu mai știu, așa cum v-am spus nu 
mai știu câți au fost la procedura de achiziție. Noi ne-am raportat doar la câștigător. 
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Dl. PANIE SERGIU
Mulțumesc, nu mai am altă întrebare.
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU
Dacă mai sunt alte discuții? Nu sunt.

*
Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este împotrivă? Nu sunt.
- Abţineri? Nu sunt.
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj.
- Mulţumesc.

*
Cu un număr de  voturi 28 „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea  principalilor  indicatori  tehnico-economici  și  a  devizului  general  faza 
DTAC pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare şi consolidare DJ 191 G: Crasna 
(DJ 108G) – Marin – Valcău de Jos  (DJ 191D), km 0+000 –  11+615”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”

*
Se adoptă Hotărârea Nr. 2

*
                                                     *                    *

Dl. DINU  IANCU-SĂLĂJANU
Vă  mulțumesc  foarte  mult  pentru  prezența  dumneavoastră.  Este  foarte 

important. De ce? Pentru că vrem să demarăm cât mai repede lucrările și pentru a  
avea toate obligațiile care ne revin îndeplinite, a trebuit să convocăm și să votăm 
aceste două proiecte și sperăm ca săptămâna viitoare să pot semna contractul de 
finanțare cu Ministerul Dezvoltării și o să începem și această lucrare care sperăm în 
timp …

Dl. DEMLE ALIN
Nu v-am auzit, atât am vrut.
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Am înțeles, ați intrat acum la final și deja nu mai vorbeam.

*
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. Diverse
Dacă la diverse are cineva de ridicat vreo problemă?
Dl. PANIE SERGIU
Am eu să vă întreb, domnule Președinte. Vizavi de aprobarea bugetului va fi în 

luna următoare, în luna februarie?
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU
Da, în luna februarie, sperăm că pe 5 februarie să avem ședința pentru votarea 

bugetului,  la  ședință  extraordinară,  nu  aveam  cum  să  o  punem  acum  datorită 
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condițiilor  pe  care  trebuie  să  le  îndeplinim  în  ceea  ce  înseamnă  transparența  și  
numărul  de  zile  necesar.  Dacă  sunt  alte  discuții?  Dacă  nu,  ne  vedem la  ședința 
ordinară de săptămâna viitoare, vă mulțumesc tare mult pentru prezență și vă doresc o 
zi frumoasă!   

Nemaifiind  alte  puncte  înscrise  pe  ordinea  de  zi,  declar  închise  lucrările 
şedinţei de azi. Toate cele bune!

   PREȘEDINTE,
              SECRETARUL GENERAL 

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                AL JUDEȚULUI,

              Dr. Cosmin – Radu Vlaicu

Consilier juridic:
Seres Judith-Réka-  1 ex
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